

Protokoll styrelsemöte 2004-08-17

Plats: GBBF kansli Kviberg

Närvarande: Robert Boström LID, Mervi Lundqvist SKT, Hannu Kolehmainen LAN, Britt Andrén KÅL, Lasse Franck GBB, Björn Jorhede GBB, Janne Brandberg KAN, Bosse Sjöström HÅL.

Icke närvarande: Owe Nilsson KÅL, Lennart Odersjö SKT.

1. Mötets Öppnande samt registrering av närvarande och frånvarande personer.

Robert öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2 Genomgång av föregående protokoll

Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes.

3. Godkännande av dagordning

Eftersom Christer Pierre har fått förhinder så utgår denna punkt. Lars Rehnberg har även han fått förhinder så det blir ingen rapport från DA.

4. DA Lars Rhenborg

Beslutet av att tillsätta Lars Rhenborg som DA samt regler för denne togs under sommaren (2004-06-07).

Detta gjordes via mailkontakt med samtliga styrelsemedlemmar.

DA bör snarast inkomma med en verksamhetsplan gällande fram till årsskiftet

DA bör inkomma med ett budgetförslag och verksamhetsplan (senast i november) ang. nästa år.

5. Rapporter från respektive kommitté och uppgifter till nästa möte!

a) Tävlingskommitté

DM gick hyfsat rent ekonomiskt. Under DM lottades även vår gamla dator ut. Seriespelet under våren fungerade bra i stora drag, trots vädret.

b) Ungdomsansvarig Inget att rapportera.

c) Friskvårdsansvarig Inget att rapportera.

d) Handikappansvarig Inget att rapportera.

e) Domaransvarig

Det har framkommit kritik av domarinsatserna under SM. Robert har fått en enkät från SBF att fylla i. Det kommer förmodligen att ställas högre krav på domare under SM följande år.

f) Jämnställdhetsansvarig Inget att rapportera.

g) PR ansvarig Folder?

Lasse F kommer att jobba vidare på foldern. Har dock inte fått till något presentabelt utkast ännu, men det kommer snart.

h) It ansvarig

Björn har varit på kurs angående hemsidan. Den är också igång. Han vill ha respons från alla om innehållet. Nya uppslag och idéer efterlyses även.

i) Distriktets Boulenämnd Inget att rapportera.

j) Utbildningsansvarig Inget att rapportera.

k) AU Kommer att ha möte tisdagen 7 sep

6. Beställning kläder

Robert rapporterade om tryck till tröjor och västar. Arbetet med att få fram västar och tröjor med tryck fortskrider.

7. Inkomna skrivelser

Det har kommit in en del skrivelser.

Sisu har kommit ut med sitt kursprogram. En del kurser var intressanta för oss inom boulen.

Kulturnämnden har utkommit med ett "Idrottspolitiskt program".

Junette Boström har för SBF's UNK's räkning skickat en skrivelse om att juniorer som företräder distriktet även borde ha en distriktströja vid Prins Bertils juniorcup. Man kan se det som en fråga om enhetlig klädsel. Beslöts att vi fixar detta för våra ungdomar (se föregående punkt).

DA-samordnaren Göran Fälth har skickat en skrivelse till DA. Denna har vidarebefordrats till honom.

UtbK (Utbildningskommittén) har inkommit med 2 skrivelser. Dels så erbjuder Ola Stenbrink (ordf. UtbK) att besöka ett distriktsstyrelse möte innan utbildningshelgen i november. Den andra skrivelsen berörde behovet av förstärkning i UtbK. Bl.a. för framtagandet av en skrift om "Etik och Moral". Även hjälp med planen för arrangörsutbildning behövs.

Anette Söderlund undrar när nästa domarkurs kommer att hållas. (Robert kollar med SBF om det nya utbildningsmaterialet är klart, och återkommer snarast)

Förbundets tävlingskommitté har skickat ett delbetänkande ang. revideringen av tävlingsreglerna.

8. Utgående skrivelser

Robert har gjort skrivit ihop ett svar till TK ang. deras delbetänkande. Det godkändes och kommer att skickas upp till TK:

9. Övriga frågor

Janne gjorde en ekonomisk redogörelse. Vi är vi god kassa. Punkten med ekonomisk redogörelse hade glömts bort, men hädanefter så kommer den att finnas med i dagordningen som punkt 4.

Björns arbetsuppgifter diskuterades. Bl.a. att han bör lägga upp ett register, på hemsidan, över distriktets alla klubbar och deras kontaktpersoner o.s.v. Han bör även börja med en uppsökande verksamhet.

Förbundets generalsekreterare Jan-Erik Larsson vill gärna komma på besök till ett styrelsemöte, snart.

10. Nästa möte

Nästa möte beslöts hållas 14/9 Kl. 18:15

Mötet därefter blir 26/10 Kl. 18:15

11. Mötet avslutas

Robert tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid pennan Björn Jorhede (sekr.) Göteborg 2004-08-18

Justeras Robert Boström (Ordf.) Göteborg 2004-08-18
